
کید بر اینکه وحید   یکی از بازیکنان پیشین پرسپولیس با تا
هاشمیان باید فرصت طلایی ایجاد شده برای هدایت این تیم 
را به خوبی مدیریت کند، نســبت بــه برخی مــوارد پیرامون او و 

تیمش ابراز نگرانی کرد.
امیرحســین اصلانیــان در گفتگو با مهــر، درباره شــرایط این 
روزهــای سرخ پوشــان و انتخــاب وحید هاشــمیان بــه عنوان 
سرمربی جدید و احتمال بر هم خوردن جو رختکن این تیم به 
خاطر بازیکنانی که قراردادهای سنگین گرفته اند صحبت کرد 

که در پی می خوانید:

دراینشرایطبایدسراغگزینهداخلیمیرفتیم
امیرحســین اصلانیــان در ابتــدای صحبت هــای خــود 
درباره انتخــاب وحید هاشــمیان گفت: بــا توجه بــه فضای به 
وجودآمده در کشــور که بهانه ای برای رفتن اســماعیل کارتال 
شــد پرســپولیس نمی توانســت منتظر گزینه خارجــی بماند و 
به درستی به سمت گزینه های داخلی رفت. در میان نام هایی 
که مطرح شــد، فکــر می کنــم رقابت اصلی بیــن مهــدی تارتار و 
وحید هاشمیان بود. حالا که باشگاه به هاشمیان اعتماد کرده، 

باید این فرصت طلایی را به خوبی مدیریت کند.

محجوبیتهاشمیاننگرانکنندهاست!
اصلانیــان افــزود: مــن نگــران محجوبیــت آقای هاشــمیان 
هستم. در فوتبال ایران، محجوب بودن همیشه مزیت نیست، 
به ویــژه زمانی کــه بازیکنان بــا قراردادهــای میلیــاردی ممکن 
است مقابل ســرمربی بایســتند. در چنین شرایطی شخصیت 
کاریزماتیــک و اقتدار در کنــار دانش فنی اهمیــت بالایی دارد. 

امیدوارم وحید بتواند این ترکیب را حفظ کند.

اوبهیکدستیارقوینیازدارد
کید کرد: کریم باقری  بازیکن پیشین پرسپولیس در ادامه تأ
ســرمایه بزرگی برای نیمکت پرســپولیس اســت اما بــه نظر من 
غیر از او، سایر دستیاران حرف خاصی برای گفتن ندارند. برای 
همیــن معتقدم هاشــمیان بایــد یک دســتیار کامــاً قدرتمند 
و با تجربــه در کنار خودش داشــته باشــد تا در شــرایط ســخت 

کمــک کارش باشــد. ایــن روزهــا شــنیده ام کــه برخــی گفته اند 
گر  امیرحسین پیروانی با قبول دستیاری، ریســک کرده چون ا
نتایج خوبی حاصل نشــود، ممکن اســت فشــارها بــرای تغییر 
کادرفنی تشــدید شــود. این اتفاق هــم کاماً قابــل پیش بینی 

است.

نقلوانتقالاتمتوقفشد،اماتیمنیازبهمهاجمدارد
اصلانیان درباره فعالیت پرسپولیس در نقل و انتقالات گفت: 
پرســپولیس شــروع خوبی در بازار نقــل و انتقالات داشــت، اما 
گهان متوقف شد. فکر می کنم تیم هنوز در خط حمله ضعف  نا
دارد و نیاز به تقویت دارد. سردار دورسون مهاجم خوبی است 
اما به تنهایی کافی نیست. باید مهاجم دیگری اضافه شود که 

مکمل او باشد و در بازی های سخت گره گشا شود.

میزبانیدرشــهرقدسبزرگترینضربهبهپرسپولیس
است

او همچنین درباره شرایط میزبانی پرسپولیس در فصل پیش 
رو گفت: به نظر من فدراسیون فوتبال با عدم توجه به وضعیت 
ورزشگاه آزادی، ضربه بزرگی به پرسپولیس و حتی استقلال زده 
اســت. ما اصاً نمی توانیم در شــهر قدس امتیاز بگیریم. تیمی 
که بــه فضــای بــزرگ و جــو خــاص آزادی عــادت دارد، در زمین 

شهرقدس دچار افت روحی و فنی می شود.
اصلانیــان در پایان گفــت: پرســپولیس باید گام بــه گام جلو 
بــرود. الان زمــان شــعار دادن نیســت. همــه باید از هاشــمیان 
حمایت کنند، چه مدیران و چه هواداران. تیــم نیاز به آرامش 
دارد. امیــدوارم وحیــد بــا مدیریــت هوشــمندانه اش بتواند بر 

چالش های پیش رو غلبه کند.
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 نیاز به حضور دستیار بزرگ

کتور را گرفت؟ لوز از روی دست بیرانوند؛ »کارما« دامن ترا تقلب آ
کتور با جذب هلیلوویچ  به نظر می رسد ترا
و خامروبکــوف، خــود را آمــاده جدایــی آلــوز 
کــرده و مهلــت یــک هفتــه ای کــه بــه او داده، 
بیشتر شبیهِ تهدید است تا زمینه سازی برای 

بازگشت. 
بعــد از کســب عنــوان قهرمانــی در لیــگ 
کتور این بــود که با  بیســت وپنجم، برنامــه ترا
کمتریــن خروجــی و حفــظ اســتخوان بندی 
تیمی که بالاتر از تمام رقبا ایستاد، پا به فصل 
آینــده مســابقات بگــذارد. اســکوچیچ قصــد 
داشــت فقط در یکی دو پســت بازیکنِ جدید 
کتور را  جذب کند و باقی ستاره ها بمانند و ترا

در سال جدید همراهی کنند.
کتــور مجبور  این اتفــاق البته رخ نــداد و ترا
شد پا به بازار تابستانی نقل وانتقالات بگذارد. 
ابتــدا عــارف آقاســی مســیر جدایــی را پیــش 
گرفت و بعــد از رد پیشــنهاد تمدید قــرارداد با 
، پیراهن اســتقلال را پوشــید تا دوباره  کتور ترا
به تیم اســبق خــود برگــردد. برای جانشــینی 
کتور اضافه  آقاســی فعاً بازیکنی به ترکیب ترا
نشــده و البتــه بحــث جدایــی عــارف غلامی، 
دیگر مدافــع مرکزی این تیم نیز مطرح شــده 

است.
کتور  امــا موضــوع اصلی بــه خــط میانــی ترا
 ، مربــوط می شــود. جایــی کــه ریــکاردو آلــوز
پالس های منفی فرســتاده و از جدایی حرف 
کتوری ها معتقدند او قراردادش  زده است. ترا
را بــه مدت ســه فصــل تمدیــد کــرده و بایــد تا 
پایــان لیــگ بیست وهشــتم در ترکیــب تیــم 

تبریزی به میدان برود.

آلوز امــا اعتقــادی بــه ایــن تمدید قــرارداد 
بــدون  می توانــد  اســت  مدعــی  و  نــدارد 
کوچکتریــن مشــکلی پیراهــن تیــم جدیــدی 
را بــر تن کنــد. طرفین فعاً بــه توافقــی در این 
زمینه نرسیده اند و البته هافبک پرتغالی هم 
کتــور در ترکیــه غیبــت داشــته و  در اردوی ترا
گان اسکوچیچ معرفی  همچنان خود را به درا

نکرده است.
کدام تیم ایرانی را می شناســید که دوست 
نداشــته باشــد ریکاردو آلــوز را جــذب کند؟ از 
پرســپولیس و اســتقلال بگیرید و به سپاهان 
کِ  برســید؛ همه و همه علاقه مند و ســینه چا
کتــور را نیز  آلــوز هســتند و همیــن موضــوع ترا

نگران کرده است. 
نگــران از اینکه مبــادا همان مســیری را که 
علیرضــا بیرانوند طــی کرد، با فســخ یک طرفه 

کتــور را  از پرســپولیس جــدا شــد و پیراهن ترا
پوشــید، ایــن بــار دامــن خودشــان را بگیــرد. 
کارمــا« کــه خیلی هــا بــه آن اعتقــاد  همــان »

دارند.
بدون شک آلوز یکی از مهمترین بازیکنان 
لیــگ برتــر محســوب می شــود؛ هافبکــی کــه 
کتور را بر عهده داشــت و  طراحی حمــلات ترا
البته بــه بازی این تیــم نظم مــی داد. با اینکه 
کتــور و هوادارانــش منتظــر بازگشــت آلــوز  ترا
هستند و برای او پیغام و پسغام فرستاده اند، 
اما از طرفی دیگر بیکار هم ننشسته و یکی دو 

هافبک جذب کرده اند.
چنــد روز قبــل بــود کــه تیبــور هلیلیوویــچ 
از گوریتســای کرواســی جدا شــد و قرارداد دو 
کتــور امضــاء کــرد و حــالا خبــر  ســاله ای بــا ترا
می رســد که اودیــل خامروبکوف ازبکســتانی 

هــم توســط ایــن تیــم جــذب شــده اســت. 
خامروبکــوف از جملــه هافبک هــای ثابــت و 
باتجربه تیم ملی ازبکستان محسوب می شود 
 ، که ســابقه بازی برای نسف قارســی، بنیادکار
کور و شباب الاهلی امارات را در کارنامه  پاختا
دارد و البتــه ۶۵ بــازی ملــی نیــز انجــام داده 

است.
نام هــای  بــه  اینکــه دو هافبــک میانــی 
هلیلوویــچ و خامروبکــوف جــذب شــده اند، 
کتور تا حدودی از بازگشت آلوز  یعنی اینکه ترا
قطع امید کرده و سراغ جایگزین های او رفته 
اســت. البته مهدی حســینی و پوریــا پورعلی 
ج شــده  و هلیلوویــچ  کتــور خــار از لیســت ترا
و خامروبکــوف وارد شــده اند. دو در مقابــل 
دو؛ اما کیســت کــه ندانــد هافبــک خارجی با 
قیمت بالا جذب نمی شود که مثل پورعلی و 

حسینی روی نیمکت بنشیند.
کتور است که   هلیلوویچ، هافبک جدید ترا
گفته می شــود جانشــین ریکاردو آلوز خواهد 

بود.
حسینی و پورعلی فصل قبل اغلب ذخیره 
بودند؛ اولی در اواسط نیم فصل دوم مصدوم 
شــد و دومی هم تنهــا با انجــام یکــی دو بازی 
، در همیــن نقل وانتقــالات بــه  کتــور بــرای ترا
گل گهر ســیرجان رفت. با این اوصــاف به نظر 
کتــور خــود را آمــاده جدایــی آلــوز  می رســد ترا
کــرده و مهلــت یــک هفتــه ای کــه بــه او داده، 
بیشتر شبیهِ تهدید است تا زمینه سازی برای 
بازگشــت. موضوعی که گذر زمــان آن را اثبات 

خواهد کرد.

شکست بزرگ پدرخوانده و پایان همیشگی او در کاراته ایران؟
با نزدیک شدن به روز موعود، یعنی شنبه، ۲۸ تیرماه، فضای 
انتخابات فدراسیون کاراته به شکلی پیش رفته که شاید دیگر 
رمقــی بــرای تحلیل یــا حتــی حــدس و گمــان باقی نگذاشــته 
باشد. انتخاباتی که قرار بود با ائتلافی سه جانبه میان سه تن 
از نامزد های تأییدصلاحیت شده رنگ و بوی رقابتی تر بگیرد، 
حالا تبدیــل به رویــدادی نســبتاً قابــل پیش بینی شــده که از 

کنون می توان نتیجه اش را حدس زد.  هم ا
۳ نفــری کــه قــرار بــود بــا وســاطت فــردی شناخته شــده و 
صاحب نفوذ که خیلی ها او را »پدرخوانده« کاراته می دانند، به 
توافقی برسند تا در نهایت یکی از آنها به عنوان گزینه ی واحد 
کامــی در ایجاد  معرفی شــود، هرگز به تعامل نرســیدند. این نا
اجماع نه تنها فضای رقابت را از معنا تهی کــرده بلکه رای ها را 
میان این ۳ نفر شکســته و عماً راه را برای پیروزی نامزدی که 

پیش تر همگان انتظارش را داشتند هموار کرده است.
در شــرایطی که تقریباً تمامی نامزد های ریاست فدراسیون 
تأیید صلاحیت شــده اند، بســیاری از آنان به خوبی می دانند 
که شانســی برای پیروزی ندارند. بــه همین دلیل نیــز امید ها 
برای جذاب شدن این مجمع به همان ائتلاف سه نفره بسته 

شده بود. 
گر شــکل می گرفت شــاید می توانســت نتایج را  ائتلافــی که ا
کنون، امــا با تــداوم تفرقه  دســتخوش تغییراتــی جدی کنــد. ا
کام پدرخوانده به نظر می رسد باید  میان آنان و نقش آفرینی نا

منتظر شکست سخت او باشیم. 
که عدم تحقق این اتحاد یک اشتباه استراتژیک جدی  چرا
بــرای چهــره ای بــه شــمار مــی رود کــه همــواره در پشــت پرده 

بــر بســیاری از تصمیمــات اثرگــذار بــوده اســت. در صورتی که 
نامزد مورد حمایت مستقیم او به ریاســت نرسد می توان این 
موضوع را نقطه پایان رسمی بر نفوذ تاریخی اش در فدراسیون 

قلمداد کرد.
از ســوی دیگر حواشــی متعددی که در هفته های گذشته 
ح شــده  فضــای کاراتــه را ملتهــب کــرده، از بحث هــای مطر
در فضــای مجــازی گرفتــه تــا روایت هــای مرتبــط بــا جلســات 
کمیســیون  انحــلال  یــا  تشــکیل  و  هتل هــا  در  خصوصــی 
ورزشــکاران، همه و همه بر پیچیدگی انتخابــات افزوده اند. با 
این حال به نظر می رسد همچنان ســناریوی غالب، انتخاب 

همان فــردی اســت کــه از مدت ها پیــش پیش بینی می شــد 
سکان دار دوباره ی این فدراسیون شود.

گفته می شــود ایــن نامزد شــانس بالایــی دارد که بــا بیش از 
نیمی از آرای مجمع، ریاست را از آن خود کند. نکته قابل توجه 
آن است که با عدم ائتلاف سایر گزینه ها عماً فضای رأی گیری 
به نفع او شکسته شده و به نوعی رقبا ناخواسته مسیر را برای 

پیروزی او هموار کرده اند.
گرچــه احتمال لغو یا تعویق انتخابات بســیار  در این میان ا
کمتر از ۱۰ درصــد(، اما همچنان  پایین تخمین زده می شــود )
برخی از منابع از احتمال اعلام رســمی این موضوع در دقایق 

پایانی سخن می گویند. 
فضــای  در  امــا  اســت،  بعیــد  ســناریو  ایــن  هرچنــد 
غیرقابل پیش بینی فدراســیون های ورزشــی ایران هر اتفاقی 

ممکن است.
گر  با همــه  این اوصــاف حداقــل می تــوان امیــدوار بود کــه ا
رئیس قابل پیش بینی بر مسند ریاست تکیه بزند، با توجه به 
آشنایی اش با فضای کاراته و شناختی که از بدنه ی فدراسیون 
دارد، بتوانــد گام هایــی در جهــت جوان گرایی و نوســازی این 

رشته بردارد. 
موضوعــی کــه در صــورت تحقــق شــاید بتوانــد بخشــی از 
امید ها را به آینده بازگرداند و کاراته ایران را به مسیر توسعه ی 

واقعی اش بازگرداند. 
شــاید تمام این اتفاقات و  ای کاش ها به سود کاراته باشد و 
شاهد تحول عظیمی در مجموعه کاراته ایران باشیم. منتظر 

آن روز و کنار رفتن ابر های سیاه از آسمان کاراته می مانیم.

گفتوگو

فوتبالخارجی

بیانی:

استقلال هیچ وقت پیش فصل  
خوبی نداشته است

پیشکســوت تیــم فوتبــال اســتقلال گفــت: 
وقتــی اســتقلال تیــم کاملــی در اختیــار نــدارد 
برگزاری اردو در کشــور ترکیه چــه کمکی به این 

تیم می کند؟
گفت وگــو بــا تســنیم،  شــاهین بیانــی در 
درباره وضعیت تیم فوتبال اســتقلال در فصل 
آماده سازی اظهار داشــت: اولاً که برنامه ریزی 
فدراســیون و ســازمان لیــگ بــرای برگــزاری 
مســابقات جــام حذفــی درســت نبــود، چــون 
اســتقلال پس از پایــان لیگ، درگیــر بازی های 
جــام حذفــی شــد و نمی توانســت ورودی و 
خروجی اش را مشــخص کند. اســتقلال از این 
بابت لطمه خورد. درست زمانی که باید صرف 
گرفتــن بازیکــن شــود، تیــم اســتقلال در حــال 

تمرین برای فینال جام حذفی بود.
وی در ادامــه افــزود: نباید خودمــان را گول 
بزنیم، چون از چهار تیم استقلال، پرسپولیس، 
کتور که برای قهرمانی می جنگند،  سپاهان و ترا
فقط اســتقلال بــه خاطر جــام حذفــی بازیکن 
نگرفت. تصور کنید استقلال فینال جام حذفی 
را از دست داده بود، قرار بود چه اتفاقی بیفتد؟ 
ما چــه بخواهیــم و چــه نخواهیــم اســتقلال با 
تیم ناقصی وارد مســابقات می شود. بازیکنان 
خــوب آزاد نیســتند و در حال انجــام تمرینات 
پیش فصل هستند. در این وضعیت مسئولان 
باشگاه استقلال باید به فکر استخدام بازیکن 

خارجی باشند.
پیشکسوت تیم فوتبال استقلال با اشاره به 
برگزاری اردوی دو هفته ای آبی پوشان در ترکیه 
تصریــح کــرد: وقتی تیــم کامــل نیســت اردوی 
پیش فصــل چــه کمکــی می کنــد؟ هــواداران 
گاه هســتند کــه چــه اتفاقاتــی افتــاده اســت  آ
و می داننــد تیم شــان شــرایط خوبــی نــدارد. 
استقلال مثل سال قبل تا به اینجا پیش فصل 
خوبی نداشــته اســت. بــا ایــن شــرایط باید به 
بازیکنان امید دلخوش بود. ریکاردو ســاپینتو 
چاره ای ندارد که بیشتر بازیکنان امید و جوان 
را رصد کنــد. نمی دانم چرا اســتقلال همیشــه 
پیش فصل هــای خوبــی نــدارد. دل نگرانــی 
هواداران به حق است و باید نگرانی آنها برطرف 

شود.
بیانی در پایان اشــاره ای هم به عدم تمدید 
قرارداد سیدحســین حسینی داشــت و گفت: 
رقم هایــی کــه برخــی از بازیکنــان درخواســت 
می کنند، جای بحث دارد. حسینی سال ها در 
اســتقلال بازی کرده و جایگاهش قابل احترام 
اســت، اما به همــان انــدازه کــه او به اســتقلال 
متعهد بوده، تعهدی هم در قبال باشگاه دارد. 
گر رقــم قراردادها کمــی بالا و پایین شــود، چه  ا
تأثیری در زندگی یک بازیکن خواهد داشــت؟ 
اینکه بگوییم چون فلان بازیکــن فلان مبلغ را 
گرفته اســت و من هــم باید این مبلــغ را بگیرم، 
کار درستی نیست. امیدوارم در روزهای آینده 
خبرهای خوبی از استقلال بشنویم و هواداران 
در شــروع لیگ با امیــدواری به تیم شــان نگاه 

کنند.

توافق یوونتوس با پورتو برای 
قطعی کردن قرارداد کونسیسائو

باشگاه یوونتوس برای قطعی کردن قرارداد 
فرانسیسکو کونسیسائو با پورتو به توافق رسید.
 فرانسیسکو کونسیسائو که تابستان گذشته 
بــا قــرارداد قرضــی یــک ســاله بــه ارزش هفــت 
میلیــون یــورو از پورتو بــه یوونتوس پیوســت، 
عملکــرد خوبــش در رقابت های فصــل اخیر را 
بــا نمایــش فوق العــاده اش در مســابقات جام 
جهانی باشگاه ها تکمیل کرد تا مدیران باشگاه 
یوونتــوس را بــرای قطعی کــردن قــرارداد خود 
متقاعد کنند. طبق گزارش های منتشرشــده؛ 
باشگاه یوونتوس تابســتان گذشته به توافقی 
شــفاهی با پورتو دســت یافــت که در تابســتان 
۲۰۲۵ اولویت فعال کردن بند فســخ ۳۰ میلیون 
یورویی این بال راست پرتغالی، با این باشگاه 

ایتالیایی باشد.
یوونتوســی ها پیــش از ایــن دنبــال قطعــی 
کردن قرارداد کونسیســائوی ۲۲ ســاله با رقمی 
کمتــر بودند که پورتو بــا آن مخالفت کــرد. حالا 
اما خبر می رســد کــه طرفین بــه راه حلــی برای 
انجام ایــن معامله دســت یافته انــد. فابریتزیو 
رومانو خبرنگار سرشناس ایتالیایی و کارشناس 
نقل وانتقالات فوتبال اروپا خبر داد؛ یوونتوس 
بر سر قطعی کردن قرارداد کونسیسائو با پورتو 
بــه توافق رســیده اســت. طبــق توافــق صورت 
گرفته، یوونتوس رقمی بالغ بر ۳۰ میلیون یورو 
)برخی منابع این رقم را ۳۲ میلیون یورو عنوان 
کرده اند( را در چهار قسط پرداخت خواهد کرد.
طبق گــزارش رســانه های معتبــر ایتالیایی، 
فرانسیسکو کونسیسائو از دریافت پاداش سه 
میلیــون یورویــی خــود صرف نظر کرده اســت 
)پاداشی که مربوط به صعود یوونتوس به لیگ 
قهرمانــان می شــود( تــا توافــق بیــن یوونتوس 
و پورتــو تســهیل شــود و قــراردادش بــا ایــن 
باشــگاه ایتالیایی قطعی شــود. گفته می شود 
او پیشــنهاد دو باشــگاه لیگ برتری انگلیس را 
رد کرده اســت تا در جمع راه راه پوشــان تورین 

بماند.
ایــن بــال پرتغالــیِ خوش تکنیــک فصــل 
اخیــر در 4۰ بــازی از رقابت های مختلــف برای 
بیانکونری به میدان رفت و آمار هفت گل زده و 

شش پاس گل را از خود بر جای گذاشت.

کوتـــــــــــاه
قایدی به النصر امارات پیوست

مهاجــم تیم ملــی فوتبال کشــورمان بــه عضویت تیــم النصر 
امارات درآمد.مهدی قایدی مهاجم فصل گذشته تیم فوتبال 
الاتحاد کلبا با عقد قراردادی سه ساله به النصر امارات پیوست. 
این بازیکن تحت قرارداد شــباب الاهلی بود و فصل گذشته به 
صورت قرضــی در اتحــاد کلبا حضــور داشــت.مهاجم تیم ملی 
فوتبــال کشــورمان یکــی از گزینه هــای نقل وانتقالاتی باشــگاه 
استقلال هم به شمار می آمد، اما رقم درخواستی باشگاه شباب 

الاهلی انتقال وی به جمع آبی پوشان را منتفی کرد.

استقلال به دنبال دومین حریف تدارکاتی
کادرفنی تیم فوتبال استقلال در نظر دارد با توجه به تیم های 
حاضر در ترکیه، دومین حریــف تدارکاتی خــود را انتخاب کند.
بــه گــزارش  تســنیم، تیــم فوتبــال اســتقلال کــه در نخســتین 
دیدار تدارکاتی خــود در اردوی ترکیه به مصاف الحســین اردن 
رفته بود و با نتیجــه ۲ بر یک شکســت خورد، پیــش از ظهر روز 
)چهارشــنبه( تمرین ریــکاوری خــود را برگــزار کرد.کادرفنی تیم 
استقلال در نظر دارد امروز یا فردا از تیم های حاضر در ترکیه یک 
تیم را برای دومین بازی تدارکاتی انتخاب کنند.خبر دیگر اینکه، 
جلال الدین ماشــاریپوف، هافبک ازبکســتانی استقلال که روز 
گذشته در جریان بازی دچار مصدومیت شده بود، امروز کار با 

وزنه را انجام داد و مصدومیتش خیلی جدی نیست.

باشگاهپرسپولیس:
 آزادی را به عنوان ورزشگاه میزبان مان 

معرفی کردیم
باشگاه پرسپولیس در نامه ای به سازمان لیگ و فدراسیون 
فوتبال، ورزشــگاه آزادی را به عنوان ورزشــگاه اصلی خود برای 
میزبانــی از بازی هــای خانگــی معرفــی کــرده اســت.به گــزارش 
تسنیم، رسانه رسمی باشگاه پرسپولیس در این مورد نوشت: 
»با توجــه به وارد شــدن پــاره ای شــبهات، بــه اطلاع هــواداران 
عزیز و افکار عمومی می رساند، باشــگاه پرسپولیس به استناد 
اسناد رسمی و نامه ارسالی، ورزشگاه آزادی را به عنوان ورزشگاه 
نخست و اصلی خود برای برگزاری بازی های خانگی به سازمان 
لیگ و فدراسیون فوتبال معرفی کرده است. ورزشگاه شهدای 
شــهر قــدس نیــز به عنــوان ورزشــگاه دوم معرفی شــده اســت.
باشگاه پرسپولیس درخواست برگزاری مسابقات خانگی خود 
در ورزشگاه آزادی با هر میزان از ظرفیت سکوها که امکان پذیر 
باشد را اعلام می دارد. در این ارتباط ضمن قدردانی از زحمات 
و ارج نهادن به تلاش هایی که برای بازســازی این ورزشــگاه در 
حال انجام اســت، امیدواریم هر چه سریع تر شــرایط برای این 
امر مهیا شود، به ویژه که این امر یک خواسته عمومی از سوی 

جامعه است«.

اندونگ در ترکیه به استقلال اضافه می شود
هافبک گابنی تیم فوتبال استقلال با سفر به ترکیه به اردوی 
این تیم اضافه مــی شــود.دیدیه اندونگ که فصل گذشــته در 
ترکیب تیم فوتبال استقلال عملکرد خوبی داشت در پایان فصل 
ســاز جدایی کوک کرد اما از آنجایی که در قرارداد او با باشــگاه، 
بند تمدید خودکار وجود داشــت آبی ها معتقــد بودند که این 
بازیکن نمی تواند جدا شود.در روزهای اخیر، مدیربرنامه های 
اندونگ جلساتی را با مدیران اســتقلال برگزار کرد و دو طرف به 
توافق رسیدند تا اندونگ فصل آینده هم با پیراهن استقلال پا 
به زمین بازی بگذارد.به این ترتیب اندونگ با سفر به ترکیه به 
اردوی اســتقلال در شــهر ازمیت اضافه خواهد شد تا تمرینات 

خود را زیر نظر ریکاردو ساپینتو و دستیارانش پیگیری کند.

ذوب آهن یک وینگر جذب کرد
با اعلام باشگاه ذوب آهن، علیرضا صفری وینگر تیم فوتبال 
گرد حدادی فر شد.در ادامه پروســه جوان گرایی تیم  امید شــا
فوتبال این باشــگاه و جذب و پرورش جوانان آینده دار فوتبال 
ایران، علیرضا صفری هافبک ۲۱ ساله تیم فوتبال امید با عقد 
گردان حدادی فر اضافه  قراردادی به مدت 4 فصل به جمع شا
شد.صفری که توانایی بازی در پســت های هافبک هجومی و 
وینگر را دارد، پیش از این در تیم های ســایپا و چادرملو حضور 

داشته است.

واسکز پس از ۱۷ سال با رئال خداحافظی کرد
، هافبــک و وینگــر ۳۲ ســاله، پس از ۱۷ ســال  لوکاس واســکز
حضور در رئال مادرید، به طور رسمی از این باشگاه خداحافظی 
کرد. این تصمیم، کــه امروز در ویدئویی کوتاه اعلام شــد، پایان 
دوران پــر افتخار ایــن بازیکن بــا پیراهن ســفید اســت.لوکاس 
واسکز، هافبک و وینگر ۳۲ ساله رئال مادرید، امروز در ویدئویی 
که در شــبکه های اجتماعی خود منتشــر کــرد، از این باشــگاه 
خداحافظی کرد. در این ویدئو، او به همراه پیامی از باشگاه، از 
دوران درخشان خود در رئال مادرید تشکر کرد و اظهار داشت 
که همــواره افتخــار خواهد کــرد کــه در این باشــگاه بــازی کرده 
است.لوکاس واسکز از سال ۲۰۰۷ به رئال مادرید پیوست و از آن 
زمان تا امروز در هر مرحله از رشــد خود در تیم های پایه، ثابت 
گی های منحصر به فرد اســت. او در ســال  کرد کــه بازیکنی با ویژ
۲۰۱۲ با صعود رئال مادرید کستیا به دســته دوم، درخشید و به 
تیم اول نزدیک شــد. پس از یک فصل قرضی در اســپانیول، در 
سال ۲۰۱۵ دوباره به رئال مادرید بازگشت، جایی که هیچ گاه تیم 
را ترک نکرد.واســکز که به قیمت یک میلیون یورو از اسپانیول 
به رئال مادرید بازگشــت، به یکی از مهره های ثابت تیم تبدیل 
شــد. او در فینال لیگ قهرمانان ۲۰۱۶ مقابل اتلتیکو مادرید در 
ضربات پنالتی نقــش تعیین کننــده ای ایفا کــرد و پــس از آن به 
 عنوان یکی از بازیکنان محبــوب در دل هــواداران رئال مادرید 

شناخته شد.


